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Czechowice - Dziedzice, 'l3 grudnia 2017 r,

pan Burmistrz

Marian Błachut

wniosek Radneao Bańłomieia Faifer

Upzejmie proszę o podjęcie działań w zakresie zmiany ustawienia automatycznych
włączników i wyłączników oświetlenia ulicznego w Czechowicach-Dziedzicach, a w
szczególności w centrum miasta. Według moich spostzeżeń wyłączenie światła ulicznego
następuje zbyt wcześnie gdy panuje jeszcze mrok, natomiast oświetlenie uliczne włączane
jest dopiero W momencie gdy jest już ciemno.

Z pewnością automatyczne sterowniki zostały w ten sposób ustawione, aby
oszcŻędzać energię elektryczną jednak jest to ze szkodą dla mieszkańców, a W Szczególności
pzechodniów, którzy udają się w godzinach wczesno porannych iwieczornych do pracy i z
pracy.

Takie ustawienie oświetlenia jest znacznym utrudnieniem dla przechodniów iw
ostatnim czasie między innymi zostałem poproszony o podjęcie działań w tym zakresie przez
Naczelnika Uzędu Pocztowego w Czechowicach-Dziedzicach,

Ponadto proszę o rozważenie czy nie zlokalizować dodatkowego oświetlenia w
okolicach Uzędu Pocźowego pzy ul. Kolejowej, gdyż jest to bardzo ruchliwe miejsce, istnieje
tam pzejście dla pieszych, parkingi i kozystający z Pocńy skażą się na panujące wokoł

ciemności.

Prawdopodobnie zmiana ustawienia o około 0,5 godziny nie spowoduje nadmiernego
zużycia energii a poprawi komfoń życia mieszkańców.

Radny Rady Miejskiej w Czechowicach - Dziedzicach
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